
 
Beantwoording vragen over lage waterstanden in het Sterrebos 
 
Naar aanleiding van de mondelinge vragen die door de PvdD zijn gesteld over de lage waterstand in 
de vijver van het Sterrebos tijdens het vragenuur van 8 december jl. heb ik toegezegd u hierover 
schriftelijk te informeren. Hierbij ontvang u die toegezegde informatie. 
 
De grondwaterstanden in het Sterrebos fluctueren van nature. Niettemin is er nu een verband tussen 
de bemalingen die vanwege de bouw van de verdiepte ligging ter hoogte van het Sterrebos nodig 
zijn, en de lage grondwaterstanden in het Sterrebos. Overigens is voor de bomen en beplanting de 
grondwaterstand niet maatgevend, maar het vochtgehalte van de (bovenste) bodemlaag waarin de 
wortels zitten. Over het vochtgehalte zijn afspraken gemaakt tussen de gemeente en CHP. Het 
vochtgehalte van de bodemlaag in het Sterrebos voldoet aan deze afspraken. 
  
De aannemer dient nu iedere twee weken een rapportage over de grondwaterstanden aan te 
leveren bij het projectbureau ARZ. In deze rapportage zien we nu ook de eerste tekenen van herstel 
van de grondwaterstanden. Uiteraard worden deze rapportages met de gemeente gedeeld en ook 
door ons getoetst. 
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